
ЦЕНТРАЛНА ИЗБИРАТЕЛНА КОМИСИЯ 

 

ПРОТОКОЛ 

№ 509 

 

На 25 април 2024 г. се проведе заседание на Централната 

избирателна комисия при следния 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Доклади по административни преписки. 

  Докладват: Емил Войнов, Росица Матева,  

  Димитър Димитров, Севинч Солакова, 

  Елка Стоянова, Силвия Стойчева, 

  Гергана Стоянова, Любомир Георгиев, 

  Йорданка Ганчева, Цветозар Томов  

2. Гласуване извън страната. 

  Докладват: Цветозар Томов, Силвия Стойчева  

3. Разяснителна кампания. 

Докладват: Цветозар Томов, Силвия Стойчева 

4. Искане за изплащане на възнаграждения на ОИК 

  Докладват: Любомир Георгиев, Ерхан Чаушев 

 

ПРИСЪСТВАХА: Камелия Нейкова, Димитър Димитров, 

Емил Войнов, Росица Матева, Цветозар Томов, Севинч Солакова, 

Георги Баханов, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Гергана Стоянова. 

Заседанието бе открито в 10.35 ч. и председателствано от 

госпожа Камелия Нейкова – председател на Централната 

избирателна комисия. 

* * * 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Добър ден, колеги! 

Девет членове сме в залата, имаме кворум. 

Предлагам ви следния проект на дневен ред: 

1. Доклади по административни преписки с докладчици: 

господин Войнов, госпожа Матева, господин Димитров, госпожа 

Солакова, госпожа Стоянова, госпожа Стойчева, Госпожа Гергана 

Стоянова, господин Георгиев, госпожа Ганчева 

2. Гласуване извън страната с докладчик господин Томов. 

3. Разяснителна кампания с докладчици господин Томов и 

госпожа Стойчева.  

5. Искане за изплащане на възнаграждения на ОИК с 

докладчици господин Георгиев и господин Чаушев. 

Имате ли предложения по дневния ред? 

Господин Томов, Вие в точка едно искате да Ви включа. 

Включвам Ви. 

Други? Няма. 

Моля, процедура по гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); 

против – няма.  

 

Господин Войнов, заповядайте в точка първа: 

ДОКЛАДИ ПО АДМИНИСТРАТИВНИ ПРЕПИСКИ 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Уважаеми колеги, връщам на 

доклад писмото от Министерството на електронното управление с 

вх. № ЦИК-ЕП/НС-02-145, което докладвах вчера за запознаване, 

има го и в днешна моя папка.  

Предлагам да изпратим отговор-писмо до Министерството на 

електронното управление, с което да им предоставим списъка на 

машините за гласуване, които ще бъдат използвани на предстоящите 

избори на 9 юни. Проектът на писмо е в моята папка. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по 

предложението, моля за вашите изказвания. 

Моля, решим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, 

Цветозар Томов); против – няма.  

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, постъпило е писмо от 

„Информационно обслужване“ АД с вх. № ЦИК-МИ-15-

146/24.04.2024 г., то е относно новите избори на 23.06.2024 г. и е във 

връзка с дейностите по компютърната обработка. Докладвам го за 

запознаване и за обсъждане на работна група. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Матева, 

заповядайте. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви Определение № 

5052 от 24.04.2024 г. по административно дело № 4303/2024 г. на 

Върховен административен съд. Делото е образувано по жалба, 

подадена от Коалиция „БСП за България“ срещу Решение № 3071-

МИ/15.04.2024 г. на Централната избирателна комисия. С 

определението жалбата е оставена без разглеждане и е прекратено 

производството по делото. Определението е окончателно. 

Докладвам го за сведение.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин 

Димитров, заповядайте в точка едно. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Благодаря Ви. Колеги, с вх. № 

ЦИК-25-27/24.04.2024 г. е постъпила докладна записка от директора 

на дирекция „Администрация“. Докладната записка е с искане да 

бъде упълномощен председателят на ЦИК да подпише приемо-

предавателния протокол, свързан с изпълнение на Договор № 32, 

който имаме с „Информационно обслужване“ АД. Договорът е във 

вчерашна папка и е договор, с който се поддържа информационната 
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система, включително видеоизлъчването, както и всички записи от 

заседанията на ЦИК, както и мрежата от сайтове на ОИК.  

Да припомня, договорът е двугодишен, уговорили сме се, че 

ще постъпват плащания на 6 месеца и всъщност, тъй като той е 

сключен през месец ноември, сега изтичат първите 6 месеца, по 

които трябва да се извърши плащане. 

Предложението е да упълномощим председателя да подпише 

приемо-предавателния протокол, както е изпратен и подготвен. Към 

него има и архив на диск. Да се приложи към документите, с които 

се удостоверява изпълнението на договора. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания.  

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма.  

Госпожо Солакова, заповядайте. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, от Министерството на 

външните работи сме получили писмо с имената на служителите, 

които ще предадат изборните книжа и материали от изборите за 

президент и вицепрезидент и за народни представители през 2021 г.  

Предлагам ви да одобрим достъпа на тези служители до 

сградата на Централната избирателна комисия. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля 

режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан 

Чаушев, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов); против – няма.  
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СЕВИНЧ СОЛАКОВА: За сведение ви докладвам вх. № 

ЦИК-ЕП/НС-02-87-2/25.04.2024 г. от министъра на финансите за 

съгласуване на предложението от МВнР относно възнагражденията 

на членовете на СИК извън страната. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожа Стоянова, 

заповядайте. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Колеги, докладвам вх. № ЕП/НС-09-172 

по отношение на това, че е установена техническа грешка в едно 

наше решение. В този смисъл предлагам проект на решение за 

корекция на наше Решение № 3157, като моля в диспозитива, където 

е записано „Българско национално обединение“, да се чете 

„Български съюз за директна демокрация“. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля да 

погледнете докладвания проект на решение с проектен № 4022 в 

папката на колегата Стоянова. 

Колеги, има ли предложения по проекта на решение? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 15 членове на ЦИК: за – 15 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); 

против – няма.  

Решението е № 3170-ЕП/НС/25.04.2024 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Колеги, докладвам ви вх. № ЦИК-17-106 

– писмо от госпожа           Т., която моли да бъдат премахнати от 

сайта на ЦИК данните й, като бивше контактно лице на политическа 

партия. Моля, в този смисъл да вземем протоколно решение за 

даване на указания на „Информационно обслужване“ АД за 

минимизиране на данните й на сайта на ЦИК, където такива са 

налични. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите предложения по този доклад или изказвания. 
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По-скоро на „Информационно обслужване“ АД да се изпрати 

писмо. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 15 членове на ЦИК: за – 15 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); 

против – няма.  

Госпожо Стойчева, заповядайте. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, с вх. № ЦИК-НС-06-

48/24.04.2024 г. е постъпило запитване от Национална асоциация на 

председателите на общински съвети в Република България във 

връзка с това дали председателите на общински съвети, включени в 

листа за народни представители са длъжни да излизат в отпуск по 

време на предизборната кампания.  

В писмото, отправено до Централната избирателна комисия 

се сочи, че назад в годините Централната избирателна комисия е 

излизала със становище относно поставения въпрос, като 

включително е приложено последното такова, което е от 2021 г.  

Тъй като няма никаква промяна в разпоредбите на Изборния 

кодекс по отношение отпуска, който регистрираните кандидати в 

изборите ползват, предлагам да не изразяваме нарочно становище, 

евентуално да обмислим в рубриката „Въпроси и отговори“ да 

поставим такъв отговор. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожа Гергана 

Стоянова. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Благодаря. Колеги, по преписка, вх. 

№ ЦИК-МИ-09-119 във връзка с предложение от ПП „Възраждане“ 

за нов член в ОИК – Пловдив, на мястото на освободения такъв, 

получени са документи, но тъй като по тях е налице неизправност, 

предлагам да бъде изпратено с писмо до политическата партия, с 

което да ги уведомим за неточностите в документа с указания да 
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представят необходимия документ, за да може да бъде разгледано 

предложението за заместващ заместник-председател в ОИК – 

Пловдив. Писмото е в моя папка от днешна дата. Моля, да се 

запознаете и да гласуваме изпращането му. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания?  

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 15 членове на ЦИК: за – 15 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); 

против – няма.  

Госпожо Ганчева, заповядайте. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, докладвам ви постъпила 

преписка с вх. № ЦИК-ЕП-17-32/18.04.2024 г. Това е писмо, 

получено от господин Петров, който се е посочил като юридически 

съветник в НАТО, работи в организация на НАТО на територията на 

Република България. Пише, че във връзка с предстоящите избори за 

членове на Европейския парламент, част от неговите колеги, които 

са от държави членки на Европейския съюз, желаят да гласуват на 

изборите за Европейски парламент, излага подробности.  

Писмото и проектът на отговор до господин        И.      П. са 

във вътрешна мрежа. Предлагам да се запознаем и ако няма 

корекции – да го гласуваме. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Колеги, моля - режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма.  
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ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Продължавам с друго питане с вх. 

№ ЦИК-ЕП-21-35 от представители на Европейската комисия в 

България. Предлагам с нарочен отговор да отговорим. Питането е от 

господин П. Г., който поставя два въпроса.  

Проектът на отговор до господин Петър Галев е във 

вътрешна мрежа. Предлагам да се запознаете и ако нямате 

предложения за корекции, да го гласуваме. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма.  

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, продължавам. Във връзка с 

постъпили питания, които ви докладвах, като например № ЦИК-ЕП-

17-33, с оглед приближаващата дата на изборите, предлагам в 

рубриката „Гласуване извън страната“, изготвеният проект на 

въпрос „в изборите на 9 юни къде може да се гласува извън 

страната“, да отговорим принципно, като в последния абзац 

предлагам да има корекция – местата и държавите, в които са 

разкрити избирателни секции и може да се гласува извън страната, 

се обявяват на интернет страницата на Министерството на външните 

работи, след окончателното им определяне от ЦИК в срок до 

18.05.2024 г. (по чл. 12) – решението, което трябва да приемем. 

Помислете, дали сега да го публикуваме, или на по-късен 

етап, но мисля, че сега е добре. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

предложения по текста?  

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 
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Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма.  

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Докладвам за запознаване и за 

обсъждане в работна група, както се обединихме, поставения въпрос 

от Министерството на външните работи по преписка № ЦИК-

ЕП/НС-02-100 за уседналост на придружаващите дългосрочно 

командирования служител. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин Томов, 

заповядайте в точка едно. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Благодаря. Колеги, докладвам проект с 

проектен № 4008, който е в папката от 23.04.2024 г., относно 

поправка на техническа грешка, допусната в Решение № 3113-

ЕП/НС относно назначаване на Районна избирателна комисия от 

Двадесет и втори изборен район – Смолянски, за предстоящите 

избори. Техническата грешка е в това, че ЕГН на председателя на 

РИК е изписан неправилно. Затова предлагам да вземем решение, с 

което да допуснем поправка на техническа грешка в Решение № 

3113-ЕП/НС, да се поправи ЕГН-то, да се анулира издаденото 

удостоверение и да се издаде ново. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, 

Цветозар Томов); против – няма.  

Решението е № 3171-ЕП/НС/25.04.2024 г. 

 

Господин Томов, заповядайте в точка две от дневния ред. 

ГЛАСУВАНЕ ИЗВЪН СТРАНАТА. 



10 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Благодаря. Колеги, в папката ми на 

днешна дата е качена една немалка поредица от писма от граждани 

във връзка, основно с два въпроса, единият – свързан с заявлението 

за гласуване извън страната, другият – с предложения за сливане на 

избирателни секции.  

Предлагам тези писма да бъдат обсъдени на работна група и в 

този смисъл в момента докладвам за запознаване с тази поредица от 

документи. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, 

преминаваме към точка три: 

РАЗЯСНИТЕЛНА КАМПАНИЯ. 

Госпожо Стойчева, заповядайте. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, моля, в папка с моите 

инициали, както и в папката на колегата Томов, да се запознаете със 

съдържанието и визията на клип № 3 – кои български граждани имат 

право да гласуват за членове на Европейския парламент през юни 

2024 г.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, много моля 

да погледнете материала. Колеги, имате ли предложения по този 

материал?  

Подлагам на гласуване неговото одобряване, за да може да се 

пусне за разпространяване от медиите, както и да се публикува на 

интернет страницата на Централната избирателна комисия. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, 

Цветозар Томов); против – няма.  

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, моля отново в папката на 

колегата Томов да отворите файла, който е с текстове за 

видеоклипове – клип № 4 и клип № 5, съответно клип № 4 – 

гласуване по настоящ адрес и клип № 5 – гласуване на избиратели с 
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увреждания. Те са съобразени с Изборния кодекс. Проверих 

текстовете по хронограма, вярно са отразени. Така че, предлагам, 

ако нямате някакви корекции в съдържанието на двата текста, да ги 

одобрим, да могат да бъдат изработени следващите видеоклипове. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по 

предложението за текст на следващите клипове от разяснителната ни 

кампания – клип № 4 и клип № 5, имате ли предложения?  

Моля, режим на гласуване за тяхното одобряване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); 

против – няма.  

 

Преминаваме към точка четвърта: 

ИСКАНИЯ ЗА ИЗПЛАЩАНЕ ВЪЗНАГРАЖДЕНИЯ НА 

ОИК. 

Господин Георгиев, заповядайте 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Предлагам Централната 

избирателна комисия да одобри изплащане на възнаграждения на 

Общинска избирателна комисия – Белово, във връзка с дадени общо 

три дежурства, от които: едно на 29.03.2024 г., на което са 

присъствали председател и секретар; на 05.04.2024 г. и на 

10.04.2024 г. – председателят във връзка с преди това образувано 

административно дело срещу съответно решение на Общинската 

избирателна комисия. На последното дежурство, дадено на 

10.04.2024 г., председателят е участвал в заседанието на съответния 

административен съд. 

Искането е с вх. № ЦИК-МИ-27-6/17.04.2024 г. и от 

19.04.2024 г. – оригиналите на заявлението, като общата сума, която 

е образувана за изплащане на съответните възнаграждения е 

332,50 лева. 

Предлагам да бъде одобрено това искане. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Цветанка 

Георгиева); против – няма.  

Господин Чаушев, заповядайте. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Уважаеми колеги, няколко искания. 

Почвам с първото – вх. № ЦИК-МИ-27-2/12.04.2024 г., 

искане от ОИК – Силистра, за изплащане на възнаграждения на 

председател, заместник-председатели двама, секретар, седем 

членове за проведено заседание, на което са прекратявали 

правомощия и са обявявали следващи в съответната листа общински 

съветници. Заседанието е от 12.04.2024 г. Имат контролен лист и 

счетоводна справка. 

Предлагам да гласуваме и изплатим тези възнаграждения. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания?  

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Цветанка Георгиева); против – няма.  

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Докладвам № ЦИК-44 от 05.04.2024 г. – 

входящо искане за изплащане на възнаграждение от ОИК – Елхово. 

По преписката има счетоводна справка и контролен лист. 

Заседанието е проведено на 08.03.2024 г. Участвали са: председател, 

двама заместник-председатели, секретар, шест членове. 

Прекратявали са правомощия и са обявявали следващ от листата за 

общински съветници. Сумата е 704,90 лева.  

Предлагам да се гласува това изплащане. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Цветанка Георгиева); против – няма.  

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Следващото искане е с вх. № ЦИК-МИ-

50/05.04.2024 г. По преписката има контролен лист и счетоводна 

справка. Искането е от ОИК – Банско, относно дежурства на 

25.03.2024 г. от председател и член; на 26.03.2024 г. е проведено 

заседание; на 27.03.2024 г. е дадено дежурство от председател и 

член; на 29.03.2024 г. отново дежурство от председател. Става 

въпрос за водено административно дело, заседанието е за приемане 

на решение по това дело, а дежурствата са във връзка с подготовка и 

процесуални представителства по съответните административни 

дела. 

Предлагам да им се изплатят исканите възнаграждения за 

дежурството и заседанието в размер на 1 777,05 лв. с осигуровките. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Цветанка Георгиева); против – 

няма.  

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Последно от моя страна за днес – също 

искане, с вх. № МИ-27-139/27.03.2024 г. от ОИК – Благоевград, за 

дежурства и за заседания. Има контролен лист и счетоводна справка 

от 06.03.2024 г. във връзка с участие на председател и заместник-

председател в подготовка на заседание и обработка на документи 

във връзка с административно производство пред съда. На 
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07.03.2024 г. е заседанието, на което са приемали становището на 

ЦИК по съответното дело, на 13.03.2024 г. – дежурство на 

председател и заместник-председател за подготовка на заседание и 

изготвяне на проекти на жалби, на 14.03.2024 г. – заседание, 

приемаме на решение по изготвяне на съответното административно 

дело по съответна жалба; на 18.03.2024 г. – дежурство от двама 

членове, изготвяне на документи за заседание по друга жалба; на 

19.03.2024 г. – заседание за приемане на становище и подготовка на 

документи по административно дело №1097/2023 г. 

Предлагам всички тези дежурства и заседания във връзка с 

административни дела да бъдат изплатени. Общата им сума 

е 2 580,20 лева.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма.  

Колеги, прекъсвам заседанието на Централната избирателна 

комисия. Ще продължим в 15.00 часа. 

 

(След прекъсването) 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, продължава 

заседанието на Централната избирателна комисия. 

Четиринадесет членове сме в залата – имаме кворум. 

Продължаваме с доклади в точка едно: Доклади по 

административни преписки. 

Господин Георгиев, заповядайте. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Докладвам най-напред протокол, 

пристигнал с вх. № ЦИК-ЕП/НС-20-184/25.04.2024 г., в папката с 
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мои инициали е протоколът за извършена проверка от страна на ГД 

ГРАО от МРРБ за данните от списъка на избирателите, подкрепящи 

регистрация на Коалиция „Продължаваме промяната – 

Демократична България“, като установеният общ брой коректни 

записи е повече от изискуемия по закон минимум. В тази връзка, 

докладвам за сведение този резултат. 

Докладвам още един протокол за извършена проверка, това е 

протоколът за извършена проверка от същата дирекция на данните 

от списък на избиратели, подкрепящи регистрацията на Партия „Ние 

идваме“, с вх. № ЦИК-ЕП/НС-20-187 и са установени достатъчно на 

брой коректни записи, повече от необходимото, за да бъде 

довършена тази част от регистрацията на съответната партия. 

Предлагам и проект с № 9842 в папката с мои инициали – 

проект на отговор на писмо на гражданин. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Заповядайте, 

госпожо Ганчева. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Предлагам преди писмото, колега 

Георгиев, да докладваме като свързани доклади и другите протоколи 

от проверките, ако позволите, госпожо Председател. 

Докладвам вх. № ЦИК-ЕП/НС-20-186/25.04.2024 г. – 

протокол от извършена проверка от ГД ГРАО на списъка в подкрепа 

на регистрацията на Коалиция ГЕРБ-СДС. От извършената проверка 

се установява необходими брой подписи, така че го докладвам за 

сведение и прилагани към преписката по регистрация на Коалиция 

ГЕРБ-СДС. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Стоянова, 

заповядайте. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Докладвам вх. № ЦИК-ЕП/НС-20-185 – 

пристигнал резултат от проверката на подписката с избиратели, 

които подкрепят регистрацията на Партия „Зелено движение“. 

Съгласно предоставените данни са налице достатъчен брой коректни 

записи, поради което докладвам за сведение. Партия „Зелено 
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движение“ е регистрирана за участие в изборите за Европейски 

парламент и за народни представители на 9 юни. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, тези 

протоколи ще бъдат приложени към преписките по регистрация на 

съответните партии. 

Господин Георгиев, заповядайте с Вашия проект на писмо. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Писмото, във връзка с което е 

подготвен отговор, за което вече започнах да докладвам, е с вх. № 

ЦИК/НС-17-29/15.04.2024 г., с което госпожа           М.     Й. е 

поставила два въпроса във връзка с констатации от Международната 

мисия за наблюдение на изборите в България за изборите през 

октомври 2022 г. На така поставените въпроси е подготвен проект на 

отговор за предприетите действия, ако е било наложително да се 

предприемат такива. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма.  

Госпожо Солакова, заповядайте. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, с докладна записка № ЦИК-

25-31/24.04.2024 г. се предлага месечно разпределение на бюджета 

за 2024 г. на Централната избирателна комисия с оглед ПМС за 

план-сметката и извършената промяна по бюджета с предвидените 

по план-сметката средства за Централната избирателна комисия. 

Попълнени са макетите, обяснителна записка. 

Предлагам ви да одобрим това разпределение по месеци на 

средствата по бюджета на Централната избирателна комисия, 

включително заявката за лимит за месец май тази година. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания?  

Моля, режим на гласуване. 
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Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма.  

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: С докладна № ЦИК-25-

37/25.04.2024 г. се предлага промяна на бюджета на Централната 

избирателна комисия във връзка с одобрени средства за изплащане 

на възнаграждения на общинските избирателни комисии в размер на 

87 448 лева към 24 април тази година.  

Предлагам ви да одобрим корекцията по бюджета, за което да 

уведомим министъра на финансите. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма.  

Колеги, поради изчерпване на дневния ред, закривам 

заседанието на Централната избирателна комисия. 

Насрочвам следващото заседание за утре, 26 април 2024 г., от 

10.40 ч. Благодаря ви. 

(Закрито 15,40 ч.) 

 

 

    ПРЕДСЕДАТЕЛ:  

       Камелия Нейкова 

     

    СЕКРЕТАР:  

       Севинч Солакова 

 

 

Стенограф: 

  Красимира Николова 


